
BOA.0002.2.4.2025 

RADA MIEJSKA PNIEWY 

 

PROTOKÓŁ NR IV/25 

z XIII sesji Rady Miejskiej Pniewy,  

odbytej w dniu 24 kwietnia 2025 r.  

w Bibliotece Publicznej Miasta i Gminy CK Pniewy ul. Wolności 6  

 

XIII sesję Rady Miejskiej Pniewy rozpoczęto w dniu 24 kwietnia 2025 r.  

o godz. 16.00 a zakończono o godz. 19.00, tego samego dnia. 

 

Na ogólna liczbę 15 radnych, w sesji uczestniczyło 11 radnych. 

Obecni: 

1. Zbigniew Drgas 

2. Tomasz Fliger 

3. Magdalena Konieczna 

4. Szymon Kowalewicz 

5. Szymon Krawczyk 

6. Krzysztof Matuszak 

7. Jacek Piechocki 

8. Kamil Pogorzelczyk 

9. Paweł Prętki 

10. Karol Pściuk 

11. Maciej Ratajczak 

12. Jacek Siminiak 

13. Monika Świerkowska 

14. Bernadeta Werner 

15. Jolanta Wiśniewska 

 

Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

1. Burmistrza- Jarosław Szurka 

2. Radny Powiatu Szamotulskiego Sławomir Chamczyk 



3. Skarbnik Gminy – Elżbieta Bandurowicz 

4. Pracownicy Urzędu Miejskiego Pniewy  

5. Kierownicy Gminnych Jednostek Organizacyjnych 

6. Sołtysi Gminy Pniewy 

Lista obecności gości stanowi załącznik 2 i 3 do niniejszego protokołu  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XII sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Pniewach. Ref. GKRPA 

9. Informacja o funkcjonowaniu Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego. Ref. PTBS 

10. Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych. Ref. Marta 

Widło 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2024 (druk 

96/25, opin. Kom. OKiSS) Kierownik A. Fliger 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2024 (druk 

97/25, op. Kom. OKiSS) Kierownik A. Fliger 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w działalności 

sportowej za rok 2024 (druk 98/25, op. Kom. OKiSS) Kierownik A. Fliger 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie gminy 

Pniewy oraz określenia sezonu kąpielowego (druk 99/25, opin. Kom. RG) Insp. 

A. Graja 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z systemu 

rowerów miejskich w Gminie Pniewy (druk 100/25, opin. Kom. RG) Kierownik 



M. Wieczorek 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej (druk 101/25, 

opin. Kom. RG) Kierownik A. Straśko 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 102/25, op. 

Kom. BiF) Skarbnik  

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

19. Wolne wnioski i informacje. 

20. Zakończenie. 

 

1. Otwarcie sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki dokonał otwarcia XIII sesji, 

witając radnych Rady Miejskiej, Burmistrza Gminy Pniewy Jarosława Szurkę, 

Radnego Powiatu Szamotulskiego, Skarbnika, pracowników Urzędu Miejskiego, oraz 

wszystkich obserwujących obrady online.  

Przewodniczący zaapelował do uczczenia pamięci zmarłego papieża Franciszka 

minutą ciszy. 

Przewodniczący poinformował zgodnie z wymogami RODO, że obrady Rady 

Miejskiej Pniewy są transmitowane na żywo i utrwalane. Szczegółowe informacje i 

nagrania dostępne są na stronie internetowej Urzędu Miejskiego i w Biuletynie 

Informacji Publicznej. Jednocześnie przypomniał, że wszelkie wystąpienia i 

wypowiedzi poszczególnych osób muszą być zgodne z obowiązującymi przepisami 

dotyczącymi ochrony danych osobowych.  

Ponadto poinformował, że zgodnie z przepisami ustawy o dostępności cyfrowej 

transmisje sesji podlegają transkrypcji.  

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki zwrócił się do radnych o 

potwierdzenie obecności w systemie eSesja. Na tej podstawie stwierdził, że na 

ogólną liczbę 15 radnych – w sesji potwierdziło obecność  11 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady stanowi kworum umożliwiające kontynuację obrad jak i 

podejmowanie prawomocnych uchwał.  

 

 

 



3. Przyjęcie protokołu z XII sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy Paweł Prętki poinformował, że protokół 

został przesłany radnym elektronicznie oraz był dostępny w formie analogowej w 

Biurze Rady. Zapytał, czy Rada przyjmuje niniejszy protokół bez czytania, bądź 

zgłasza w tym przedmiocie uwagi? 

Uwag nie zgłoszono. 

Z uwagi na problem z internetem głosowania dokonano po dyskusji w spr. 

Sprawozdania Burmistrza. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Jacek Piechocki 

- Magdalena Konieczna 

- Maciej Ratajczak 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XII sesji.  

 

Wyniki głosowania 

tak: 11, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

Wyniki imienne: 

tak (11) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Szymon Krawczyk, Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, 

Maciej Ratajczak, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (4) 

Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, Jolanta Wiśniewska 

 

4. Przyjęcie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że nie wpłynął pisemny 

wniosek dotyczący porządku obrad. 

Brak wniosków. 

 

 



5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. informacja 

dostępna jest w systemie eSesja i radni mieli możliwość zapoznania. Zapytał, czy do 

przedstawionej informacji są zapytania. 

Brak pytań. 

Informacja Przewodniczącego Rady stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że ww. sprawozdanie 

wraz z kalendarzem burmistrza dostępne jest w systemie eSesja i radni mieli 

możliwość zapoznania.  

Sprawozdanie z działalności Burmistrza stanowi załącznik nr 5 do niniejszego 

protokołu. 

Zapytał, czy do przedstawionego sprawozdania są zapytania. 

Pytania zadawali Radni Jacek Piechocki, Magdalena Konieczna, Maciej Ratajczak. 

 

7. Informacja o przyjętych wnioskach komisji w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki poinformował, że wniosków nie 

złożono.  

 

8. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych w Pniewach.  

Prezentację omówiła Romana Bilewska- Przewodnicząca Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

Głos zabrał Burmistrz Jarosław Szurka, informując o remoncie pomieszczeń na 

potrzeby Komisji. 

Pytania zadali Radny Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Szymon Kowalewicz, 

Bernadeta Werner oraz Paweł Prędki. 

 

9. Informacja o funkcjonowaniu Pniewskiego Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego.  

Informację przedstawił Prezes PTBS Radosław Gromadecki. 

Pytanie zadał Radny Paweł Prędki. Głos zabrał Burmistrz Jarosław Szurka. 



10. Ocena funkcjonowania systemu odbioru odpadów komunalnych.  

Analizę systemu gospodarowania odpadami przedstawiła Marta Widło. Pytania 

zadał Radny Paweł Prętki, Karol Pściuk oraz Jacek Piechocki. 

 

Przewodniczący zarządził 10 minutową przerwę. 

O godz. 17.45 salę opuścił Radny Szymon Krawczyk. 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie 

twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2024 

(druk 96/25)  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Promocji Anna Fliger. 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Krzysztof Matuszak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

Sprawdzono kworum. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2024 (druk 96/25).  

 

Wyniki głosowania 

tak: 10, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

tak (10) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (5) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 



UCHWAŁĘ NR XIII/95/25 

w sprawie „Przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2024” 

Uchwała stanowi załącznik 6 do niniejszego protokołu 

 

 
12.  Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w 

dziedzinie twórczości artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za 

rok 2024 (druk 97/25)  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Promocji Anna Fliger. 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Krzysztof Matuszak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2024 (druk 97/25).  

 

Wyniki głosowania 

tak: 10, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

tak (10) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (5) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

 



 

UCHWAŁĘ NR XIII/96/25 

w sprawie „Przyznania nagrody za osiągnięcia w dziedzinie twórczości 

artystycznej, upowszechniania i ochrony kultury za rok 2024” 

Uchwała stanowi załącznik 7 do niniejszego protokołu 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w 

działalności sportowej za rok 2024 (druk 98/25)  

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Referatu Promocji Anna Fliger. 

Komisji Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych Krzysztof Matuszak przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie przyznania nagrody za osiągnięcia w działalności sportowej za 

rok 2024 (druk 98/25).  

 

Wyniki głosowania 

tak: 10, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

tak (10) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (5) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

 

 



 

UCHWAŁĘ NR XIII/97/25 

w sprawie „Przyznania nagrody za osiągnięcia w działalności sportowej za 

rok 2024” 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie gminy 

Pniewy oraz określenia sezonu kąpielowego (druk 99/25)  

Projekt uchwały przedstawił Inspektor Adam Graja. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie gminy Pniewy oraz 

określenia sezonu kąpielowego (druk 99/25) .  

 

Wyniki głosowania 

tak: 10, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

tak (10) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (5) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Jolanta Wiśniewska 

 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 



 

UCHWAŁĘ NR XIII/98/25 

w sprawie wykazu kąpielisk na rok 2025 na terenie gminy Pniewy oraz 

określenia sezonu kąpielowego. 

 

Uchwała stanowi załącznik 8 do niniejszego protokołu 

 

15. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z 

systemu rowerów miejskich w Gminie Pniewy (druk 100/25)  

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Maciej Wieczorek. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

Głos zabrał Radny Krzysztof Matuszak, Tomasz Fliger, Jacek Piechocki oraz 

Burmistrz Jarosław Szurka. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Krzysztof Matuszak 

- Tomasz Fliger 

- Jarosław Szurka 

- Jacek Piechocki  

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie regulaminu korzystania z systemu rowerów 

miejskich w Gminie Pniewy (druk 100/25) .  

 

Wyniki głosowania 

tak: 10, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

tak (10) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej 

Ratajczak, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (5) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 



Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

 

UCHWAŁĘ NR XIII/99/25 

w sprawie regulaminu korzystania z systemu rowerów miejskich w Gminie 

Pniewy. 

 

Uchwała stanowi załącznik 9 do niniejszego protokołu 

 

16. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej (druk 

101/25)  

Projekt uchwały przedstawiła Magdalena Kotlarek-Bielejewska. 

Zastępca przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego Karol Pściuk 

przedstawił pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały w sprawie opłaty targowej (druk 101/25) .  

 

Wyniki głosowania 

tak: 10, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

tak (10) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej 

Ratajczak, Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (5) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Jolanta Wiśniewska 

 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie. 

 

 

UCHWAŁĘ NR XIII/100/25 

w sprawie opłaty targowej. 

 

Uchwała stanowi załącznik 10 do niniejszego protokołu 

 

17. Podjęcie uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 102/25) 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Elżbieta Bandurowicz. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów Szymon Kowalewicz przedstawił 

pozytywną opinię do przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 

uchwały o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025.(druk 102/25).  

 

Wyniki głosowania 

tak: 10, nie: 0, wstrzymuję się: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5 

Wyniki imienne: 

tak (10) 

Zbigniew Drgas, Tomasz Fliger, Magdalena Konieczna, Szymon Kowalewicz, 

Krzysztof Matuszak, Jacek Piechocki, Paweł Prętki, Karol Pściuk, Maciej Ratajczak, 

Bernadeta Werner 

NIEOBECNI (5) 

Szymon Krawczyk, Kamil Pogorzelczyk, Jacek Siminiak, Monika Świerkowska, 

Jolanta Wiśniewska 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Paweł Prętki stwierdził, że Rada Miejska podjęła 

jednogłośnie 

 

 

 



 

UCHWAŁĘ NR XIII/101/25 

o zmianie uchwały budżetowej na rok 2025. 

 

Uchwała stanowi załącznik 11 do niniejszego protokołu 

 

18. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radny Maciej Ratajczak w imieniu Radnego Jacka Siminiaka przedstawił 

interpelację i zapytanie. 

 

Wpłynęło zapytanie Radnego Krzysztofa Matuszaka dotyczące kolonii dla dzieci 

w Gminie Kościerzyna. Burmistrz udzielił odpowiedzi. 

 

Udzielono odpowiedzi na  interpelacje Radnego Jacka Piechockiego. Interpelacje 

dotyczyły : 

1. Postępowania sądowego przeciwko firmie Construkto. 

2. Kosztów związanych ze sprawą skierowaną na drogę sądową przez 

Politechnikę Wrocławską. 

3. Egzekwowania kary na wykonawcę remontu budynku Biblioteki Publicznej za 

nieterminowe dostarczenie przeglądu UDT windy. 

 

19. Wolne wnioski i informacje. 

Radny Jacek Piechocki przedstawił sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 

Radny Krzysztof Matuszak odniósł się do planu rewitalizacji rynku, który umniejszy o 

18 miejsc parkingowych plus o płytę rynku. Zaapelował o plan dodatkowych miejsc 

parkingowych. 

Radny Karol Pściuk odniósł się do wcześniej złożonych wniosków dotyczące zadań 

drogowych. 

Radny Szymon Kowalewicz odniósł się do komentarza Burmistrza pod postem na fb 

w sprawie strażnicy. 

Przewodniczący Rady Paweł Prętki złożył życzenia imieninowe Burmistrzowi. 

Burmistrz odniósł się do zadanych pytań. Na pytania Radnego Pściuka odpowiedział 

Zastępca Burmistrza Ryszard Napierała. 



Radny Tomasz Fliger zadał pytania o etap projektów zatwierdzonych podczas 

poprzedniej sesji. Do pytań dołączyła Radna Bernadeta Werner- odpowiedzi udzielił 

Kierownik Maciej Wieczorek. 

Burmistrz przypomniał o „Białej sobocie” w dniu 17 maja 2025 r. 

 
20. Zakończenie. 

Z uwagi na zrealizowanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Pniewy 

Paweł Prętki podziękował uczestnikom za udział i XIII sesję Rady Miejskiej uznał za 

zakończoną. 

 

 

 

Sporządziła            Przewodniczący Rady Miejskiej 

Izabela Olejniczak                               Paweł Prętki 

 


